

## Helping Hands Season 4

The Helping Hands program shown on NTV7 ended its fourth season on 2 March 2014. It wrapped up the last season featuring 3 episodes on 3 poverty-stricken families and a final episode on a follow-up story for the 3 selected beneficiary families from the Season 4 episodes.

Presented by Sports Toto for the 4th year now, Helping Hands is a charity-themed program with the mission to extend helping hands to specially selected poverty-stricken families by way of home renovations and other essentials. For Season 4, *Guang Ming Daily* also regularly featured the story of each deserving family.

## 《檐下温情》第4季

在 NTV7 播出的电视节目《檐下温情》在 2014 年 3 月 2 日画下了完美句点。该节目在最后一季的结尾播出了 3 集分别援助 3 户贫困家庭的单元，以及最后一集单元，即探访早前播出的所有单元中的其中 3 户受惠家庭，以了解他们的近况。

由多多博彩连续第 4 年呈现，《檐下温情》是一个以慈善为主题的电视节目，旨在向特别选定的 13 户贫困家庭伸出援手，为他们翻新家园及提供其它日常用品。配合第 4 季的播出，《光明日报》也固定报导各个受惠家庭的故事。